
Kraków, 11.05.2016 r. 

Michał Drewnicki 

Radny Miasta Krakowa 

 

 

 

Szanowny Pan 

Profesor Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

 

 Zwracam się z pytaniem, czy w Krakowie planowana jest budowa specjalnych ścieżek 

dla rolkarzy? Rozumiem, że w polskim prawie nie ma osobnej kategorii dla tego sportu, 

dlatego osoba poruszająca się na rolach jest uznawana za pieszego, a więc może bez 

przeszkód poruszać się po chodnikach, przejściach dla pieszych, ale ma zakaz jazdy po 

ścieżkach rowerowych. 

 

Z poważaniem, 

 

Michał Drewnicki 
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Profesor Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

  

 Wzdłuż ulicy Kocmyrzowskiej biegną napowietrzne rury ciepłownicze. W dużej 

części są zamalowane graffiti lub poobklejane plakatami. Szpecą krajobraz. Chcąc poprawić 

estetykę warto rozważyć dwie rzeczy: 

1) Wkopanie instalacji w ziemię – co jest wariantem drogim, dlatego może warto 

rozważyć tymczasowo drugi wariant, 

2) Obsadzenie rur zielenią, roślinami pnącymi się, tak jak czasami obsadza się ekrany 

akustyczne. 

Proszę o informację, czy miasto planuje wkopanie rur ciepłowniczych, a także czy 

możliwe jest zasłonienie szpecących fragmentów instalacji roślinnością. 

 

Z poważaniem, 

 

Michał Drewnicki 

  



Kraków, 11.05.2016 r. 

Michał Drewnicki 

Radny Miasta Krakowa 

 

 

 

Szanowny Pan 

Profesor Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

 Proszę o informację dotyczącą drogi, dojazdowej wzdłuż Wisły do ogrodów 

działkowych przy Moście Wandy. W jaką formę władania oddana jest droga? Czy jest 

możliwość wyremontowania jej (położenia nakładki) przez miasto?  

 

Z poważaniem, 

 

Michał Drewnicki 


